
Zápis z jednání osadního výboru Radešov 

č. : 3 / 2011 

Jednání OV Radešov dne 24.3.2011 

Přítomní: J. Krtička, M.Seidlová 

Projednávané body: 

Žádné novinky na programu nebyly, ale spíš chceme připomenout naše předchozí 
připomínky, které jsou v současné době aktuální. 

1. Stání na popelnice – bylo by třeba dokončit terénní úpravy okolí, dosít trávu a zasadit 
slíbené dřeviny, které by časem tuhle „ nádheru „ zamaskovaly. Navíc staré stání 
zůstalo neupravené, je potřeba odvézt zbylý panel a urovnat okolí. 

2. Naše silnice je jako po boji. Až bude posbíraný posyp ( někde ještě zůstal ), prosíme 
zadělat aspoň největší díry okolo Jiráskova statku, Hruškových a Jirmanových, 
eventuálně i dále směrem k Zákopanici. 

3. Nevíme, jaké jsou kontakty mezi MÚ a družstvem z Bezděkova, které obhospodařuje 
pole v našem okolí, ale podle našeho názoru pracovníci družstva odvádí práci 
naprosto bez ohledu na ostatní. To, že vzadu na Zákopanici běžně znečišťují silnici, 
úplně zničili a rozorali meze vedle cesty, na to jsme už zvyklí ( vlastně je klika, že 
silnice ještě vydržela). Nyní však úplně zničili turistickou cestu a cyklostezku směrem 
na Škutiny. Během deštivého počasí na jaře ji rozbili traktorem, meze rozjezdili a tak 
je krátký úsek mezi skládkou a začátkem Bezděkova za mokrého času prakticky jen na 
holínky ( vysoké ). Je možné na ně nějak přitlačit, aby cestu opravili? 

4. Na závěr upozornění –tak jak se otepluje, je stále více slyšet Zděřina. Její hlučnost byla 
během prvních teplých víkendů docela slušná. Jinak mě už nic nenapadá , tak snad už 
jen zdravice na závěr. 

Za osadní výbor zapsala M. Seidlová  

 


